
13 آبان 1400 ساعت 21:46 تاریخ :26136 شناسه خبر :

1387 بازدید :اقتصادیدسته :

آیین افتتاح اتاق بازرگانی، صنایع و کشاورزی شهرستان
بناب برگزار شد

آئین افتتاح دفتر اتاق بازرگانی ، صنایع، معادن و کشاورزی شهرستان بناب با حضور
فرماندار، نماینده مردم بناب در مجلس شورای اسلامی، معاون اتاق بازرگانی، صنایع، معادن

و کشاورزی ایران و رئیس اتاق بازرگانی، صنایع ، معادن و کشاورزی تبریز برگزار شد

آئین افتتاح دفتر اتاق بازرگانی ، صنایع، معادن و کشاورزی شهرستان بناب با حضور فرماندار، نماینده مردم بناب در مجلس شورای
اسلامی، معاون اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران و رئیس اتاق بازرگانی، صنایع ، معادن و کشاورزی تبریز برگزار شد.

فرماندار شهرستان بناب در این مراسم با بیان اینکه شهرستان بناب با دارا بودن یک شهرک و دو ناحیه صنعتی دارای ۴۲۳ واحد صنعتی
فعال می باشد اظهار داشت در این شهرستان جمعیت فعال کارگری بالغ بر ۷ هزار نفر بوده که نشان دهنده پتاسیل بالای بناب برای

سرمایه گذاری در بخش صنعت و سایر بخش ها بمنظور افزایش تولید و ایجاد اشتغال میباشد.

شریار فتحی با اشاره به مشکلات و محدودیت های تولید و صادرات باتوجه به وجود جنگ اقتصادی همه جانبه علیه کشور اظهار داشت
در شش ماهه اول سال قبل میزان صادرات شهرستان بناب ۸۰ هزار تن بود که این میزان در شش ماهه اول سال جاری به ۱۲۰ هزار تن
افزایش یافته است که در مقایسه با سال قبل ۵۲ درصد رشد وزنی و ۱۳۱ درصد رشد دلاری داشته ایم که این ها همه لزوم نگاه ویژه

مسئولین استانی و کشوری بمنظور حمایت از صادرات و صنعت و ... در این شهرستان را می طلبد.

مقام عالی دولت در شهرستان بناب خاطر نشان کرد با وجود این سربازان و جهادگران عرصه اقتصادی و با ارز آوری که به کشور اتفاق
افتاد توانستیم توطئه دشمنان را با شکست روبرو کنیم.

وی ضمن تقدیر و تشکر از مسئولین کشوری و استانی در اعطای مجوز تاسیس دفتر اتاق بازرگانی در شهرستان بناب گفت البته این دفتر
را که صرفا به صدور گواهی مبدا اکتفا کند را کافی نمی دانیم و میخواهیم تمامی کارهایی که در تبریز انجام می شود از جمله ثبت سفارش

واردات و صدور کارت بازرگانی و ... در شهرستان بناب انجام پذیرد.

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز نیز در این مراسم گفت: تبریز و خصوصاً شهرستان بناب شهرستانهای ویژهای در
بحث اقتصادی کشور هستند.

یونس ژائله با تأکید بر رویکرد اتاق های بازرگانی برای مهارتآموزی اظهار کرد: اتاق بازرگانی باید در بحث آموزش پیش قدم باشد تا
بتوانیم در بحث مهارتآموزی کیفیت و کمیت خدمات بهتری ارائه شود.

وی افزود: اگر همدلی نباشد شاید دیگر چیزی به نام بخش خصوصی نداشته باشیم و امیدواریم با کمک مسئولان کشور نگذارند این
تفکر در جامعه عملیاتی شود.

رئیس اتاق بازرگانی آذربایجان شرقی در ادامه اظهار امیدواری کرد که با کمک نمایندگان مجلس شورای اسلامی و حمایت از بخش
خصوصی که عمده واحدهای تولیدی استان خصوصی هستند، از تبدیل شدن آنها به دولتی مقابله کنیم.

نایب رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران نیز در این مراسم گفت: اگر قصد توسعه و پیشرفت کشور را داریم باید به
فکر تقویت نهادهای رسمی بخشهای خصوصی باشیم.

مظفر علیخانی با بیان اینکه فعالان بخش اقتصادی در قوت بخشیدن به مسائل فرهنگی، اجتماعی و اقتصادی کشور نقش اساسی داشته
اند؛ اظهار داشت: در هر برهه حساس کشور فعالان اقتصادی به کمک این مرز و بوم آمده اند.

وی با بیان اینکه تفکر خارج کردن بخش خصوصی از صحنه باید از ذهن ها زدوده شود؛ تصریح کرد: با وجود تحمیل تحریم های ظالمانه
به کشور فعالان اقتصادی بخش خصوصی با تمام مشکلات برای به اهتزاز درآوردن پرچم جمهوری اسلامی ایران در سراسر جهان تلاش می

کنند و افسران و مدافعان جنگ ظالمانه اقتصادی هستند.

نایب رئیس اتاق بازرگانی ایران افزود: نیازمند حمایت دولت سیزدهم از بخش اقتصادی هستیم.
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علیخانی خاطرنشان کرد: عملکرد اتاق بازرگانی نشانگر این است، قانون های مهمی در مجلس و کمیسیون اقتصادی مصوب کرده و
مسئولیت های اساسی یا مشاوره قوای سه گانه به این اتاق واگذار شده است.

نماینده مردم بناب و خوشه مهر در مجلس شورای اسلامی دنیز در این مراسم با بیان اینکه تاکنون آنطور که شاید و باید مطالبات مقام
معظم رهبری در خصوص اصل ۴۴ تحقق نیافته است؛ افزود: مسئولین کشوری در این خصوص از مطالبات به حق معظم له غافل ماندهاند و

عقب هستیم.

وی گفت: امیدواریم دولت سیزدهم بتواند در این راستا گامهای اساسی را بردارد.

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی سپس با اشاره به توسعه ۱۰۰ هکتاری شهرک صنعتی بناب اظهار کرد: امیدواریم با
واگذاری قطعات در این شهرک به متقاضیان در آینده نزدیک شاهد افزایش اشتغال در این شهرک باشیم.

حجت الاسلام محمد باقری بنابی همچنین با اشاره به اینکه صنعت فولاد یکی از بخشهای مهم اقتصادی در شهرستان و استان است؛
تصریح کرد: اگر بتوانیم صنعت فولاد در استان رونق یابد باید در راستای تکمیل زنجیره فولاد تلاش کنیم و اگر به فکر تأمین سنگ آهن

و کنسانتره نباشیم، باید نگران وضعیت فولاد در استان باشیم.

این نماینده مجلس شورای اسلامی در ادامه خاطرنشان کرد: اگر بخواهیم صنعت فولاد در استان تقویت شود لازمه اش این است که
نیازمندیهای تولید فولاد را نیز تأمین کنیم.

نماینده مردم بناب و خوشه مهر در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه تنها راه برون رفت از مشکلات در کشور حمایت از بخش خصوصی
است؛ گفت: باید با کمک همدیگر مقابل اتفاقات ناگواری که سبب تضعیف بخش خصوصی در کشور میشود، بایستیم و از آن دفاع کنیم.
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